

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန
သာပေါင်းမြို့နယ်

National Community Driven Development Project
(NCDDP)



လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း
ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်
Village Development Plan (VDP)
ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု

မာတိကာ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ
၁	မြို့နယ်မြေပုံ	၁
၂	ကျေးရွာမြေပုံ (တည်နေရာ)	၂
၃	အုပ်စုတွင်ပါဝင်သောကျေးရွာများစာရင်း	၂
၄	ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ	၃-၄
၅	လူထုပူပေါင်းပါဝင်သောလူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့်အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA)အကျဉ်းချုပ်ဇယား	၅
၆	ကျေးရွာသမိုင်း	၆-၇
၇	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်အတွက်အသုံးပြုခဲ့သော PRA Tools များနှင့်တစ်ခုချင်းစီအတွက်သုံးသပ်ချက်များ	၈-၁၄
၈	အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းများ	၁၅-၁၆
၉	ကော်မတီဝင်များစာရင်း	၁၇
၁၀	ကဏ္ဍအလိုက်ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ	၁၈
၁၁	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံချက်အရည်အသွေးထိန်းချုပ်မှု (Check list for VDP)	၁၉
၁၂	ကော်မတီဝင်များရွေးချယ်ခြင်းနှင့်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်ဆောင်ရွက်မှုမှတ်တမ်းခါတ်ပုံများ	၂၀-၂၁
၁၃	ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)	၂၂
၁၄	စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ-၂)	၂၃
၁၅	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃)	၂၄
၁၆	ကျေးရွာအုပ်စုစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲရွေးချယ်ခြင်း (ပုံစံ-၄)	၂၅
၁၇	အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူများစာရင်း	၂၆-၃၁



ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊သာပေါင်းမြို့နယ်၊ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု ကျေးရွာအခြေပြမြေပုံ



ကျေးရွာအုပ်စုတွင်ပါဝင်သောကျေးရွာများစာရင်း

- ❖ ကွင်းပေါက်
- ❖ လက်ခုပ်
- ❖ ကြာကန်
- ❖ တင်းကုတ်ကြီး

ကျေးရွာအတွင်းရှိအိမ်ထောင်စုနှင့်လူဦးရေ

အိမ်ထောင်စု	ကျား	မ	စုစုပေါင်း
၄၄	၈၃	၉၈	၁၈၁

လူနည်းစု၊လူမျိုးစုအိမ်ထောင်စု

အမျိုးအစား	အိမ်ထောင်စု	ကျား	မ	စုစုပေါင်း
-	-	-	-	-

လူနည်းစု၊လူမျိုးစုအိမ်ထောင်စု

ထိခိုက်လွယ်	အိမ်ထောင်စု	ကျား	မ	စုစုပေါင်း
သက်ကြီးရွယ်အို	-	-	-	-
အမျိုးသမီးဦးဆောင်	၇	-	-	၇
မသန်စွမ်း	-	-	-	-
မြေယာမဲ့	-	-	-	-

ကျေးရွာအတွင်းရှိအခြေခံအဆောက်အအုံများ

စဉ်	အဆောက်အအုံအမျိုးအစား	မှတ်ချက်
၁။		
၂။		
၃။		

အဓိကစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ

စိုက်ပျိုးရေး	မွေးမြူရေး	အသေးစားစီးပွားရေး	အခြား
လယ်	ကြက်	ဈေးဆိုင်	လက်လုပ်လက်စား
ပဲအမျိုးမျိုး	ဝက်		
ဟင်းသီးဟင်းရွက်	ဘဲ		

ကျေးရွာအတွင်းအဓိကပိုင်ဆိုင်မှုများ

ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	စိုက်ပျိုးရေး	စားကျက်မြေ	သစ်တောမြေ	သဲ/ကျောက်ရရှိမှု	ရေတွင်းရေကန်	စက်ရေကန်
အရေအတွက်	လယ်	-	-	-	၂	-
ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ			စပါးကြိတ်စက်	ချွေလှေ့စက်	စက်လှေ	ဈေးဆိုင်
အရေအတွက်	-	-	-	၃	၂	၂

ကျေးရွာအတွင်းအဓိကပိုင်ဆိုင်မှုများ

ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	စက်လှေ	ထွန်	ထယ်	ကျွဲ	နွား
အရေအတွက်	၅	၂၀	၁၈	-	၂၀
ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	ဝက်	-	ကျွမ်းကျင်လုပ်သား	လုပ်သား	-
အရေအတွက်	၁၅	၁	၅	၂၀	-

အခြားကျေးရွာရှိအသုံးပြုနိုင်သောအရင်းအမြစ်နှင့်အချက်အလက်များ

အရင်းအမြစ်	ဆေးခန်း	အလက/အထက	ဈေး	ကျွမ်းကျင်လုပ်သား	လုပ်သား	မြေတူးစက်	လမ်းကြိုတ်စက်
-	-	-	-	၃	၇	-	-



သာပေါင်းမြို့နယ်အောင်တပ်ကျေးရွာအုပ်စုဒိုးဂူကျေးရွာ

လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သောလူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့်အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA) အကျဉ်းချုပ်

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရက်စွဲ	ဦးတည်အုပ်စု	တက်ရောက်သူ			အဓိကဆွေးနွေးချက်များ
				ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	ကျေးရွာသမိုင်း	၁၅.၂.၂၀၁၇	ရှေ့မှို၊ နောက်မှို အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၃	၂	၅	ကျေးရွာတွင်ဖြစ်ပျက်ခဲ့သော ထူးခြားဖြစ်စဉ်များနှင့် ဖြတ်သန်းလာခဲ့ပုံများ။
၂	ကျေးရွာလူမှုရေးပြ မြေပုံ	၁၅.၂.၂၀၁၇	အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၂၀	၁၂	၃၂	ကျေးရွာရှိ အိမ်အမျိုးအစားများလမ်းများ၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး လက်လှမ်းမီမှု၊ မုဆိုးမများ၊ ဒုက္ခိတများ။
၃	ရာသီခွင်ပြပြကွဲဒိန်	၁၅.၂.၂၀၁၇	အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၂၀	၁၃	၃၃	စီမံကိန်းလုပ်ငန်းအကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် ကျေးရွာလူထုပူးပေါင်းပါဝင်နိုင်ရေး အချိန်ပေးနိုင်သော ကာလအား ဖော်ထုတ်ခြင်းနှင့် ကျေးရွာလူထု ဝမ်းစာဖူလုံမှု ဝင်ငွေရရှိမှုများ။
၄	အဖွဲ့အစည်း ချိတ်ဆက်ပုံ	၁၅.၂.၂၀၁၇	အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၂၅	၁၅	၄၀	ကျေးရွာအတွင်းရှိအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပြင်ပရှိ အဖွဲ့အစည်းများ မည်သို့ချိတ်ဆက်ပုံကို ဖော်ထုတ် ခြင်း။
၅	ပင့်ကူအိမ်ပြမြေပုံ	၁၅.၂.၂၀၁၇	အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၂၅	၁၅	၄၀	အမျိုးသမီးများနှင့် အမျိုးသားများ၏ လက်ရှိရနေသော အခွင့်အလမ်းများ နှိုင်းယှဉ်ဖော်ထုတ်ခြင်း
၆	ဥစ္စာနေပြမြေပုံ	၁၅.၂.၂၀၁၇	အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၂၅	၁၅	၄၀	လူမှုစီးပွားအပေါ် အဆင့်သတ်မှတ်ရန်မိမိ ကျေးရွာအလိုက် ပိုင်ဆိုင်မှုများခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာခြင်း။
၇	အရင်းအမြစ်ပြမြေပုံ	၁၅.၂.၂၀၁၇	အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၂၅	၁၆	၄၁	ကျေးရွာ၏အဓိကအသက်မွေးဝမ်းကြောင်း၊ မြေယာပိုင်ဆိုင်မှု၊ သဘာဝ ယုံဇာတလက်လှမ်းမီမှုများ
၈	ပြဿနာသစ်ပင်	၁၅.၂.၂၀၁၇	အမျိုးသား အမျိုးသမီး	၂၅	၁၅	၄၀	မိမိကျေးရွာတွင် လက်ရှိကြုံတွေ့ နေရသော အခက်အခဲများဖြစ်ပေါ်စေသော အကြောင်းအရာများနှင့် အကျိုးသက်ရောက်မှု ဖော်ထုတ်ခြင်း။

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊သာပေါင်းမြို့နယ်၊ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်ခုပ်ကျေးရွာ
သမိုင်းအကျဉ်း

ခုနှစ်	အဖြစ်အပျက်များ	ထိခိုက်မှုနှင့်ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုများ
၁၈၄၀ခုနှစ် ဝန်းကျင်	ရွာဟုသတ်မှတ်ခြင်းမခံရသေးပါ။	လက်ခုပ်ပင်ကြီးများအများပေါက်ရောက်လာရာမှ လက်ခုပ်ကျေးရွာဟုအမည်တွင်လာခြင်းဖြစ်ပါသည်။
၁၈၉၀ခုနှစ် ဝန်းကျင်	လူနေထိုင်ပြီးအိမ်များဆောက်လုပ်လာပါသည်။	လူနေအိမ်(၅)လုံးခန့်ရှိပြီးဘဲအိမ်များ ဆောက်လုပ်ကာတောရှင်း၍လယ်ယာများလုပ်ကိုင်စားသောက်ကြသည်။
၁၉၅၀ခုနှစ် ဝန်းကျင်	ရွာတွင်လူနေထိုင်မှုမရှိတော့ပါ။	သောင်းကျန်းသူများကြောင့်ရွာမှရှောင်တိမ်းခဲ့ပါသည်။သို့သော် (၃)အိမ်ခန့်ရှောင်တိမ်းခြင်းမရှိပါ။
၁၉၆၀ခုနှစ် ဝန်းကျင်	လက်ခုပ်ပင်ကြီးရွာဟုခေါ်တွင်ခဲ့သည်။	ရှောင်တိမ်းများပြန်လာပြီးရွာတွင်လူနေအိမ်(၁၀)ခန့်ဖြင့်ရွာကိုပြန်လည်တည်ထောင်ခဲ့ပါသည်။ ဦးအေးမောင်၊ ဦးသန်းမြင့်တို့မှ စတင်အုပ်ချုပ်ခဲ့ပါသည်။ လယ်လုပ်ငန်းဖြင့် အသက်မွေးခဲ့ပါသည်။ ဆွေမျိုးသားချင်းများသာနေထိုင်ခဲ့ပါသည်။
၁၉၉၀ခုနှစ်	စီးပွားရေးအသင့်အတင့်ကောင်းမွန်လာပါသည်။	ပုသိမ်မြို့နှင့်နီး၍လယ်နှင့်ကွမ်းခြံလုပ်ငန်းများအပြင် အရောင်းအဝယ်လုပ်ငန်းများ အောင်မြင်လာပါသည်။ ဟုပြောင်းလဲခေါ်ဝေါ်လာခဲ့ပါသည်။ စာသင်ကျောင်း၊ ဆေးပေးခန်းများမရှိပါ။
၂၀၀၀ခုနှစ်	လူနေအိမ်များပြားလာပါသည်။	လူနေအိမ်(၄၀)ခန့် ရှိလာပါသည်။ မူလတန်းကိုအနီးရှိရွာများတွင် တက်ရောက်ပြီး အလယ်တန်း၊ အထက်တန်းကိုရွှေမြင်တင်ရွာတွင် တက်ရောက်ပါသည်။ ကိုယ်ထူကိုယ်ထစနစ်ဖြင့် ကျေးရွာချိတ်ဆက်လမ်းများဖောက်လုပ်ခဲ့ပါသည်။ ဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့များနှင့် မဆက်သွယ်မိပါ။
၂၀၁၆ခုနှစ်	လူနေမှုဘဝမြင့်မားလာပါသည်။	အိမ်ခြေ(၅၀)ခန့်ရှိပြီးလူထုဝဟိုပြုစီမံကိန်းနှင့် ချိတ်ဆက်မိကာကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပါသည်။



သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်ခုပ်ကျေးရွာ
ကျေးရွာအခြေပြမြေပုံ



သုံးသပ်ချက်

၁။သောက်သုံးရေရရှိမှု

သောက်သုံးရေရရှိအနေဖြင့်ရေတွင်းနှင့်တုံကင်ရှိသည်။ရေအရင်းအမြစ်ကောင်းပါသည်။

၂။လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု

ရွာတွင်းလမ်းသည်မြေသားလမ်းဖြစ်၍မိုးရာသီတွင်ဗွက်ထခြင်း၊နိမ့်သောသောနေရာများတွင်ရေမြုပ်ခြင်းဖြစ်တတ်ပါသည်။ရွာချင်းဆက်လမ်းသည်တာလမ်းဖြစ်၍မိုးရာသီတွင်ဗွက်ထခြင်းဖြစ်တတ်သည်။

၃။ပညာရေး

ပညာရေးအနေဖြင့်ရွာတွင်စာသင်ကျောင်းမရှိပါ။မူလတန်းကျောင်းကိုအစုကြီးကျေးရွာတွင်တက်ရောက်ရပြီး အလယ်တန်းနှင့်အထက်တန်းကိုရွှေမြင်တင်နှင့်ဖီးဖြူကွင်ကျေးရွာတို့တွင်တက်ရောက်ပါသည်။ပညာရေးအသင့်အတင့်ကောင်းမွန်ပါသည်။

၄။ကျန်းမာရေး

ရွာတွင်မရှိပါ။နီးစပ်ရာရွာများသို့သွားရောက်ဆောင်ရွက်ပါသည်။

၅။အထွေထွေသုံးသပ်ချက်

လယ်ယာလုပ်ငန်းကြောင့်နွမ်းပါးသူများလည်းအလုပ်ပေးနိုင်ပါသည်။အရင်းအမြစ်များကိုအားလုံးသုံးစွဲကြပါသည်။ငွေကြေးပြည့်စုံသူများမှအရင်းအမြစ်များကိုပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်းများရှိပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်ခုပ်ကျေးရွာ
ရာသီခွင်ပြဇယား



သုံးသပ်ချက်

ရွာသီခွင်ပြဇယားကလက်ခုပ်ဘုန်းကြီးကျောင်းတွင်(၁၅.၂.၂၀၁၇)ရက်နေ့တွင်ရေးဆွဲဆွေးနွေးရာ တန်ခူး၊ကဆုန်၊တန်ဆောင်မုန်း၊နတ်တော်ပြာသို၊တပို့တွဲ၊တပေါင်းလများခြောက်သွေ့ရာသီဖြစ်ပြီးနယုန်၊ဝါဆို၊ ဝါခေါင်၊တော်သလင်း၊သီတင်းကျွတ်လများသည်မိုးရွာသွန်းသောလများဖြစ်ပါသည်။

အလုပ်အကိုင်အနေဖြင့်ရာသီတိုင်းတွင်လယ်လုပ်ငန်း၊ဥယျာဉ်ခြံစသည့်လုပ်ငန်းများလုပ်ကိုင်ကြသ ည်။
တော်သလင်း၊သီတင်းကျွတ်လများအပကျန်လများတွင်စပါးစိုက်ပျိုးရိတ်သိမ်းခြင်းများလုပ်ကိုင်ကြပါသည်။

ဝင်ငွေအနေဖြင့်ကဆုန်၊ဝါဆို၊ဝါခေါင်၊တော်သလင်း၊သီတင်းကျွတ်၊တန်ဆောင်မုန်း၊နတ်တော်လများသည်အ နည်းဆုံးဖြစ်သည်။တန်ခူး၊နယုန်၊ပြာသို၊တပို့တွဲ၊တပေါင်းလများသည်ဝင်ငွေအသင့်အတင့်ရှိသည်။

ပွဲတော်အနေဖြင့်တန်ခူး၊ကဆုန်၊ဝါဆို၊ဝါခေါင်၊သီတင်းကျွတ်၊တန်ဆောင်မုန်းလများတွင်ပွဲ တော်ရှိပြီးကျန်လများတွင်မရှိပါ။

အားလပ်ရက်အဖြစ်ဝါဆို၊ဝါခေါင်လများတွင်အားလပ်ပြီးကျန်လများတွင်အားလပ်ရက်နည်းသောလများဖြ ဖ်သည်။

ရောဂါဖြစ်ပွားမှုအနေဖြင့်နယုန်လမှလွဲ၍ကျန်လများတွင်ဖျားနာခြင်းများဖြစ်တတ်သည်။

သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်ခုပ်ကျေးရွာ
နေအင်အားပြဇယား

သုံးသပ်ချက်

နေအင်အားပြဇယားကို(ထိခိုက်လွယ်)သည်ခန့်မှီးခန့်ကာ၊ဝါးကြမ်းခင်းဖြင့်နေထိုင်ပါသည်။လယ်စေ့ကပိုင်ဆိုင်ခြင်းမရှိပါ။ကြက်၊ဘဲ၊ဝက်တို့မွေးမြူပိုင်ဆိုင်ပြီးတစ်နှစ်တာဝင်ငွေ (၅)သိန်းရရှိပါသည်။အိမ်ခြေ(၉)လုံးရှိပါသည်။

နွမ်းပါးအုပ်စုသည်ခန့်မှီးထရံကာ၊ဝါးခင်းအိမ်များဖြစ်ပါသည်။ကြက်၊ဘဲ၊ဝက်တို့ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။တစ်နှစ်တာဝင်ငွေ (၁၀)သိန်းခန့်ရရှိပါသည်။အိမ်ခြေ (၁၀)လုံးရှိပါသည်။

အလယ်အလယ်အုပ်စုသည်ပျဉ်ထောင်သွပ်မိုး၊ခန့်အိမ်များဖြစ်သည်။လယ်၊နွား၊ ကြက်၊ဝက်၊ကွမ်းခြံတို့ကိုပိုင်ဆိုင်ပါသည်။တစ်နှစ်တာဝင်ငွေမှာ (၃၀)သိန်းခန့်ရှိပြီးအိမ်ခြေ (၂၀)လုံးရှိပါသည်။

ချမ်းသာအုပ်စုတွင်ပျဉ်ထောင်သွပ်မိုးအိမ်များဖြစ်ပါသည်။လယ်၊စက်၊နွား၊ဝက်၊ကြက်ကွမ်းခြံတို့ကိုပိုင်ဆိုင်ပါသည်။တစ်နှစ်တာဝင်ငွေမှာ (၅၀)သိန်းခန့်ရှိပြီးအိမ်ခြေ (၅)လုံးရှိပါသည်။

အချုပ်အရအလယ်အလတ်နှင့်ချမ်းသာအုပ်စုတွင်သာငွေကြေးပြေလည်ပြီးနွမ်းပါးနှင့်အနွမ်းပါးဆုံး(ထိခိုက်လွယ်)အုပ်စုတွင်အကြွေးတင်မှုများအစဉ်ရှိနေပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်စုပ်ကျေးရွာ
အရင်းအမြစ်ပြဇယား

အရင်းအမြစ်	သုံးစွဲသူ	ထိန်းချုပ်သူ
ရေတွင်း	က... ..	က... ..
ကန်	က... ..	က... ..
ကျွန်း	က... ..	က... ..
သစ်တော	က... ..	က... ..
ကျွန်း	က... ..	က... ..

သုံးသပ်ချက်

ကျေးရွာတွင်ဘဘာဝအရင်းအမြစ်များဖြစ်သောလယ်ယာကိုင်းကျွန်း၊မြစ်ချောင်းတို့အပေါ် မူတည်၍ သုံးစွဲသူအမျိုးသား၊အမျိုးသမီးတို့မှသုံးစွဲကြပါသည်။မိသားစုအဓိကလုပ်ငန်းမှာလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း ဖြစ်ပြီးအမျိုးသားများမှဦးစီးလုပ်ကိုင်လျက်ရှိပြီးအမျိုးသမီးများမှားလည်းပံ့ပိုးကူညီလျက်ရှိပါသည်။ကျေးရွာအိမ်ခြေ

(၇၀)ရာခိုင်နှုန်းသည်လယ်ယာမြေပိုင်ဆိုင်ကြပြီးကျန်မိသားစုများမှာစာရင်းငှားအဖြစ်လုပ်ကိုင်ကြပါသည်။ရေတွင်းမှရေများကိုအိမ်သုံးရေအတွက်အသုံးပြုပြီး၎င်းရေသယ်ယူခြင်းလုပ်ငန်းများကိုအမျိုးသမီးများမှသာအဓိကဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ဆောင်းသီးနှံကိုကေအနည်းငယ်စိုက်ပျိုးပါသည်။ဆင်းရဲသားမိသားစုအနည်းငယ်မှာလည်းလက်လုပ်လက်စားလုပ်ကိုင်ကြသည်။

ဥယျာဉ်စိုက်ပျိုးသူမှာအနည်းငယ်သာရှိပြီးကွမ်းခြံနှင့်အခြားဟင်းသီးဟင်းရွက်များကိုစိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်ပါသည်။ကျေးရွာနှင့်မြို့အဓိကဆက်သွယ်ရေးမှာစက်လှေ၊ဆိုင်ကယ်၊ကားဖြစ်ပါသည်။၎င်းအရင်းအမြစ်များကိုအမျိုးသား၊အမျိုးသမီးအိမ်ထောင်ဦးစီးများမှညီမျှစွာသုံးစွဲကြကြောင်းတွေ့ရပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်ခုပ်ကျေးရွာ
ကျားမရေးရာကဏ္ဍကိုပင့်ကူအိမ်စနစ်ဖြင့်ပြသပုံ



သုံးသပ်ချက်

ကျားမရေးရာကဏ္ဍကိုပင့်ကူအိမ်စနစ်ဖြင့်ပြသပုံကိုလက်ခုပ်၊ ဘုန်းကြီးကျောင်းတွင် (၁၅.၂.၂၀၁၇) ရက်နေ့တွင်ရေးဆွဲဆွေးနွေးရာဝင်ငွေ၊ လူမှုရေးလုပ်ငန်းတွင်ပါဝင်နိုင်မှု၊ ဆုံးဖြတ်ချက်ချနိုင်မှု၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိမှု၊ လုံခြုံမှု၊ ဦးဆောင်နိုင်မှု၊ ပညာရေးအခွင့်အလမ်း၊ အိမ်တွင်းမှုစသည့်အချက်များကိုအခြေခံ၍ အမျိုးသားအုပ်စုနှင့်အမျိုးသမီးအုပ်စုခွဲပြီးသုံးသပ်ခဲ့ပါသည်။

- ဝင်ငွေရှာနိုင်မှုတွင်အမျိုးသားများမှပိုမိုရှာဖွေနိုင်ကြောင်း၊
- လူမှုရေးလုပ်ငန်းများတွင်ပါဝင်နိုင်မှုမှာအမျိုးသားများနှင့်အမျိုးသမီးများတူညီမှီကြောင်း၊
- ဆုံးဖြတ်ချက်ချနိုင်မှုတွင်အမျိုးသားသာဦးဆောင်နေကြောင်း၊
- အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိနိုင်မှုတွင်အမျိုးသားမှအခွင့်အရေးပိုသာနေကြောင်း၊
- လုံခြုံမှုတွင်အမျိုးသားနှင့်အမျိုးသမီးတူညီမှီကြောင်း၊
- ဦးဆောင်နိုင်မှုတွင်အမျိုးသားမှပိုမိုနေကြောင်း၊
- ပညာရေးလက်လှမ်းမီမှုတွင်တန်းတူသာဖြစ်ကြောင်း၊
- အိမ်တွင်အမျိုးသမီးများမှပိုမိုလုပ်ကိုင်နေကြောင်းကျေးရွာရှိအမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးတို့မှ သုံးသပ်နိုင်ခဲ့ပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်ခုပ်ကျေးရွာ
ပထမအကြိမ်အစည်းအဝေး

ရက်စွဲ၊ ၁၄.၂.၂၀၁၇

(၁၄.၂.၂၀၁၇) ရက်နေ့ ညနေ (၆းဝဝ) နာရီအချိန်တွင် အောင်တပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်ခုပ်ကျေးရွာဦးဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် စီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းအဝေးနှင့် ကျေးရွာစေတနာ့ဝန်ထမ်း ရွေးချယ်ခြင်း အစည်းအဝေးကို ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ ပထမဦးစွာ အစည်းအဝေးအခမ်းအနားကို ဖွင့်လှစ်ပြီးကျေးရွာ လူထုကိုယ်စား ကျေးရွာ ရပ်မိရပ်ဖတစ်ဦးမှ အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့ပါသည်။

ထို့နောက်စီမံကိန်းဝန်ထမ်းများဖြစ်သောဦးဝင်းမြင့်(လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)၊ဒေါ်ကေသီဦး(လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)၊ ဦးမျိုးဇော်ထွန်း(လက်ထောက်နည်းပညာမှူး) တို့မှ ကျေးရွာ လူထုအား မိတ်ဆက်စကားများ ပြောကြားခဲ့ပါသည်။ စီမံကိန်းရည်ရွယ်ချက်၊ လုပ်ဆောင်မှု၊ ပူးပေါင်းပါဝင်မှု နှင့် စီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်သောအကြောင်းအရာများကို လူထုစည်းရုံးရေးမှူးများဖြစ်ကြသော ဦးဝင်းမြင့်နှင့် ဒေါ်ကေသီဦးတို့မှပြောကြား ခဲ့ပါသည်။

ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြသော ကျေးရွာလူထုကို ကော်မတီရွေးချယ်ပုံအဆင့်ဆင့်ကို လူထုစည်းရုံးရေးမှူး များက ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပါသည်။ ထို့နောက် စေတနာ့ဝန်ထမ်းရွေးချယ်ရန် ဝန်ထမ်းများ၏လုပ်ဆောင်ပုံ အဆင့်ဆင့်ကို ရှင်းလင်းပြောပြ၍ စေတနာ့ဝန်ထမ်းကျား (၁)ဦး၊ မ (၁)ဦးကို ရွေးချယ်ခဲ့ပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်စုပိကျေးရွာ
ဒုတိယအကြိမ်အစည်းအဝေး

ရက်စွဲ၊ ၁၅.၂.၂၀၁၇

၁၅.၂.၂၀၁၇ရက်နေ့နံနက်(၉:၀၀)အချိန်တွင်ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စုကွင်းပေါက်ကျေးရွာဦး

ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် ဒုတိယအကြိမ်အစည်းအဝေးကိုကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။

ထို့နောက် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးများမှ ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြု ကော်မတီများ၏ တာဝန်များကို ရှင်းပြပြီး ကော်မတီဝင်များကို ရွေးချယ်ခဲ့ပါသည်။ ထိုသို့ရွေးချယ်ရာတွင် စီ/ထောက်ဥက္ကဋ္ဌ (၂)ဦး၊ ဝယ်ယူရေး(၃)ဦး လည်ပတ်ပြုပြင်(၃)ဦး၊ စောင့်ကြည့်ကြီးကြပ် (၃)ဦး၊ အကြံပြုတိုင်ကြားရေး (၂)ဦးနှင့် ကျေးရွာစာရင်းကိုင် (၁)ဦးကို ရွေးချယ်ပြီး အမျိုးသမီးများ အချိုးညီမျှစွာ ပါဝင်ခဲ့ကြပါသည်။

ထို့နောက် PRA Tools များကို ကျေးရွာလူထုနှင့်အတူရေးဆွဲကြပါသည်။ ရေးဆွဲထားသော PRA Tools များကို ဦးဆောင်ဆွေးနွေးထားသော ကျေးရွာလူထုမှ တစ်ဦးစီမှ အစည်းအဝေး၌ ပြန်လည်ရှင်းပြဆွေးနွေးခဲ့ပါသည်။ ထို့နောက် ကျေးရွာအချက်အလက်များမှ ရရှိလာသော စီမံကိန်းများကို ကျေးရွာလူထုအား ချပြ၍အဆိုပြုစနစ်ကို အသုံးပြုရွေးချယ်ခဲ့ရာ (၁) ကျေးရွာတွင်းလမ်း (၂)ဆည်မြောင်းငယ် (၃)ဆိုလာမီးတိုသည် ဦးစားပေးအစီအစဉ်များအလိုက်ရရှိလာပါသည်။ ထို့နောက် အစည်းအဝေးကို နေ့လည် (၁:၀၀)အချိန်တွင် ပြီးစီးခဲ့ပါသည်။ ထိုအစည်းအဝေးကို ကျေးရွာလူထုမှ ကျား(၂၁)ဦး၊ မ (၂၄)ဦး စုစုပေါင်း (၄၆)ဦး တက်ရောက်ခဲ့ပါသည်။

သာပေါင်းမြို့နယ် ၊ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်ခုပ်ကျေးရွာ
 ကော်မတီဝင်များစာရင်း

စဉ်	ကော်မတီဝင်အမည်	အမည်	အဖွဲ့အစည်း	အသက်	ပညာအရည်အချင်း	မှတ်ပုံတင်အမှတ်	ရာထူး	လက်မှတ်	လိမ္မော်	ရုံးနံပါတ်
၁	ဦးစော	ဦးစောအောင်	ဦးစောအောင်	၄၃	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးစော	<i>[Signature]</i>	၇	၇-၄၅၅၅၃၃၄၁၂
၂	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၅၃	၄တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၈	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၉၂
၃	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၆	၁၀တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၉	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၇၃
၄	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၂	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၁၀	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၅၄
၅	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၆	၈တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၁၁	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၃၅
၆	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၁၂	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၆
၇	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၁၃	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၇
၈	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၁၄	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၈
၉	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၁၅	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၉
၁၀	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၁၆	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၀
၁၁	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၁၇	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၁
၁၂	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၁၈	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၂
၁၃	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၁၉	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၃
၁၄	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၂၀	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၄
၁၅	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၂၁	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၅
၁၆	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၂၂	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၆
၁၇	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၂၃	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၇
၁၈	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၂၄	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၈
၁၉	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၂၅	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၉
၂၀	ဦးကျော်	ဦးကျော်	ဦးကျော်	၂၅	၇တန်း	၁၇/၁၁၁၄၆၆	ဦးကျော်	<i>[Signature]</i>	၂၆	၇-၄၅၅၅၃၃၄၀၁၀

လက်ခုပ် ကျေးရွာ ကွင်းပေါက် ကျေးရွာအုပ်စု၊ သာပေါင်းမြို့နယ်
 ကော်မတီဝင်များ၏အချက်အလက်များ
 (CF/TF အမည် ကိုဝင်းဖြူ)
 ရက်စွဲ ၁၄.၂.၂၀၁၆

VDPအရည်အသွေးထိန်းချုပ်မှု

ထိန်းချုပ်သူ	ရက်စွဲ၊	ရွာ မြို့နယ်-	မြို့နယ် ကျေးရွာအုပ်စု
--------------	---------	------------------	---------------------------

- (၁) VDP စာရွက်စာတမ်းပြီးဆုံးမှုကို စစ်ဆေးပါ။ (CM အရ)
- မျက်နှာဖုံး (အဖုံး)
 - မာတိကာ
 - ကျေးရွာအခြေခံ (data)
 - PSA အကျဉ်းချုပ်နှင့် PRA လုပ်ငန်းစဉ်
 - အမျိုးသားနှင့် အမျိုးသမီးအဖွဲ့များ၏ အခက်အခဲများ
 - ကျေးရွာမျှော်မှန်းချက် (ဆွေးနွေးချက်ရလဒ်)
 - အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးအဖွဲ့များ သဘောတူထားသည့် နောင်လေးနှစ်အတွက် ဦးစားပေးလုပ်ငန်းစဉ်များစာရင်း
(အခြေခံအဆောက်အအုံ၊ အသက်မွေးမှု၊ ပညာရေး၊ လူမှုရေးထိန်းသိမ်းမှု)

နောက်ဆက်တွဲများ

- လူမှုရေးအကဲဖြတ်မှု စာရွက်စာတမ်းခိတ်ပုံနှင့် PRA လုပ်ငန်းစဉ် (ဖြစ်နိုင်လျှင်) မြေပုံများပါရမည်။
စည်းစိမ်ပိုင်ဆိုင်မှုအဆင့် (Vennပုံ)
- ကျေးရွာစီမံကိန်းရေးဆွဲရေးအစည်းအဝေးမိတ္တူ
- ကျေးရွာအချက်အလက် (PC-1 ပုံစံ)
- ကျေးရွာမျှော်မှန်းချက်

(၂) လူမှုအကဲဖြတ်အရည်အသွေးနှင့် VDP စစ်ဆေးပါ။

- VDP တွင်ပါဝင်သော လူဦးရေ (အမျိုးသား/အမျိုးသမီး)
- လူမှုအကဲဖြတ်မှုအရည်အသွေးနှင့် VDP အတွက် ရက်ပေါင်း
- PRA ပစ္စည်းများ အသုံးပြုသည့် အရေအတွက်
- ပါဝင်သောဦးရေနှင့် လုပ်ငန်းများမှတ်တမ်းတင်ခြင်း (အစည်းအဝေးမှတ်တမ်း၊ အဖွဲ့ခိတ်ပုံ
တိုင်းရင်းသားအနည်းစုနှင့် ထိခိုက်လွယ်သော အဖွဲ့များ
 - အလွန်ကောင်း
 - ကောင်း
 - ညံ့
- လုပ်ငန်းများမှတ်တမ်းတင်ခြင်းနှင့် အမျိုးသမီးအဖွဲ့အစည်းအဝေး၏ရလဒ်အား ခွဲခြားပေးထားသလား။
 - ရှိ
 - မရှိ
- စီမံကိန်းအရေအတွက် (အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးရွေးချယ်မှုအရေအတွက်)
- PRAနှင့် သက်ဆိုင်သော အခြားစီမံကိန်းအရေအတွက်
(အမျိုးသား/အမျိုးသမီးရွေးချယ်မှုအရေအတွက်)7



သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်ခုပ်ကျေးရွာတွင်အစည်းအဝေးကျင်းပပုံ



သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်ခုပ်ကျေးရွာတွင်အစည်းအဝေးကျင်းပပုံ



သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်ခုပ်ကျေးရွာတွင်အစည်းအဝေးကျင်းပနေပုံ



သာပေါင်းမြို့နယ်၊ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လက်ခုပ်ကျေးရွာအစည်းအဝေးကျင်းပနေပုံ



ပုံစံ - စ - ဝ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (Form PC 1)

လယ်ဥယျာဉ်ရွက်၊ ကျေးရွာတစ်ရွာသို့ ပထမဆုံးပိတ်ဆက်ရေး သွားရောက်သောအခါ လူထုစည်းရုံးရေးပုဂ္ဂိုလ်သည် ကျေးရွာခေါင်းဆောင်များအား ကျေးရွာအချက်အလက်များကို ဝေဖန်ရှင်းလင်းတောင်းခံရမည်။ ဤအချက်အလက်များကို စီမံကိန်းပိတ်ဆက်အစည်းဝေးပတ်စီတောင်းခံရမည်။ စီမံကိန်းပိတ်ဆက်အစည်းဝေးတွင် လူထုစည်းရုံးရေးပုဂ္ဂိုလ်သည် ဤအချက်အလက်များအား စစ်ဆေးပြီး မှန်ကန်အောင်ပြုလုပ်ရမည်။ ပြီးနောက်တွင် လူထုစည်းရုံးရေးပုဂ္ဂိုလ် သတင်းအချက်အလက်ထံသို့ Tablets မှ တစ်ဆင့် ပြည်သွင်းရမည်။

ကျေးရွာခေါင်းဆောင် အမည် ဦးခင်မောင် ဝင်း	ကျေးရွာခေါင်းဆောင်၏ ဖုန်းနံပါတ် ၀၇-၇၇၀၇၁၇ ၃၃၅	လူထုစည်းရုံးရေးပုဂ္ဂိုလ် အမည် ကျော်စွာ
ပြည်နယ်တိုင်းဒေသကြီး	မြို့နယ်	ကျေးရွာအုပ်စု
၈၇၀၀၇	သာပေါင်း	ကျေးရွာ လက်ခုပ် ကျေးရွာ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁) ဗမာ	283	ဘာသာ (၁) ဗုဒ္ဓ	283
လူမျိုးစု (၂) -----		ဘာသာ (၂) -----	
လူမျိုးစု (၃) -----		ဘာသာ (၃) -----	
လူမျိုးစုစရာ -----		ဘာသာစရာ -----	
အခြား	1		
	အရေအတွက်		
မသန်စွမ်းသူများ	12		
သက်ကြီးရွယ်အိုများ (၆၅ နှစ် နှင့် အထက်)	89		
စစ်ဘေးရှောင်			

	အမျိုးသား (အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး (အရေအတွက်)
လူဦးရေ	546	584
လူမျိုးစု (၁) -----		
လူမျိုးစု (၂) -----		
လူမျိုးစု (၃) -----		
အခြား		
အိမ်ထောင်ဦးစီး	225	58



၆၁၈
ရေအင်္ဂါအစဉ်

မြောက်သွေရာသီတွင်ကြာချိန်..... ဖော်လှယ်/ဖော်စုတော်ဆိုင်ကယ်/မြေလွင်/လား/ဖော်တော်ဘုတ်/
အခြား..... ၁၅.၈.၃၉

မိုးရာသီတွင်ကြာချိန်..... ဖော်လှယ်/ဖော်စုတော်ဆိုင်ကယ်/မြေလွင်/လား/ဖော်တော်ဘုတ်/
အခြား..... ၇.၃.၇

(ဆ) ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်

ဤကုမ္ပဏီတွင် ရေကြီးခြင်းကဲ့သို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကူးရောက်မှုခြင်း ရှိပါသလား။
 မရှိပါ ရှိပါသည် ရှိလျှင်ဖော်ပြပါ..... ၆၇၆၇၇

(ဓ) ကုမ္ပဏီတွင် ခွဲစည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများ

လူထုဝန်ထမ်းပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကုမ္ပဏီတွင် ကုမ္ပဏီခွဲခြားရေးအတွက် အစိုးရ (သို့) ရွာသားများကိုယ်တိုင် (သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခုမှ
ခွဲစည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းများရှိပါသလား။

(၁) ၆၆၅၆၆၆၆၆

(၂)

(ဈ) အတွေ့တွေ့တပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ ပုတ်တမ်းတင်ထားခြင်း

ဤကုမ္ပဏီသည် အတွေ့တွေ့တပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ ပုတ်တမ်းတင်ထားမှု ရှိပါသလား။
 မရှိပါ ရှိပါသည်

ကုမ္ပဏီခေါင်းဆောင်

အမည် ဦးခင်မောင်

လက်မှတ် ၀၄.၉.၂၀၁၇.၂၀၁၇

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

အမည် ကိုဝင်းဇော်

လက်မှတ် ၀၄.၉.၂၀၁၇.၂၀၁၇



၆၂၈ ဝယ်ယူရောင်းချမှုစာရင်းစာရင်း	၂၀၁၆.၁၀.၁၇	၂၀၁၇.၀၇.၁၇	၁၀	၇	၁၇	၁	၁
၆၂၉ ဘဏ္ဍာရေးကုန်ကျစရိတ်စာရင်းစာရင်း	၁၆.၇.၂၀၁၇	၁၆.၇.၂၀၁၇	၁၁	၉	၂၀	၁	၁
၆၃၀ ပြင်ဆင်မှုစာရင်းစာရင်းစာရင်း							
၇၀ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းစဉ် ဝန်ထမ်းစာရင်းစာရင်းစာရင်း							
၇၀၁ အစဉ်အဆက် ပထမအကြိမ်							
၇၀၂ အစဉ်အဆက် ဒုတိယအကြိမ်							
၇၀၃ အစဉ်အဆက် တတိယအကြိမ်							
၈၀ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းစဉ် အပြန်သတ်စစ်ဆေးခြင်းအစဉ်အဆက်							၁
၉၀ လူထုဝန်ထမ်းစာရင်းစာရင်း							၁



ပုံစံ - ၈ - ၃ ကျေးရွာခွဲ ဦးစားပေးအစီအစဉ် (Form PC 3)

လယ်ဥယျာဉ်ရှင် အဆင့်(၃) ကျေးရွာခွဲမှန်းချက်အစည်းအဝေး ဦးစားပေးအထိ ကျေးရွာပုံစံကိန်း အထောက်အကူပြု
 ဝက်ပတ်သည် လူထုဝတ်ကြီးပုံစံကိန်းအကူအညီဖြင့် ဤပုံစံကိန်းပြည့်စုံအောင် ပြည့်ဆွမ်းရမည်။

လူထုဝတ်ကြီးပုံစံကိန်း/ဝန်ထမ်း အမည် - **ကို ဝင်း မြင့်**

ခုနှစ် **၂၀၁၇** ခုနှစ် ကက်ဝန်းအား အမှတ်ဖြစ်ပါ (V) ကက်ဝန်း(၁)
 ဗ-ကက်ဝန်း(၂) ကက်ဝန်း(၃) ကက်ဝန်း(၄)

ပြည်နယ်/တိုင်း **ဧရာဝတီ** ဦးစားပေးပေး ကျေးရွာအုပ်စု **ကျေးရွာ** ကျေးရွာ **လက်ခုပ်ကျေးရွာ**
 ကား အခက်အခဲအတားအဆီးများအားစွဲခွေးခြင်း - ယခုလက်ရှိအခြေအနေတွင် ဤကျေးရွာခွဲ ဦးစားပေးတက်ရေးအတွက်
 အဓိက အခက်အခဲအတားအဆီးများသည် မည်သည့်မျိုးဖြစ်ပါသနည်း (အမျိုးသား/သမီး အနည်းဆုံးအခက်အခဲ ၅ ခုစီဖော်ပြပါ)

အမျိုးသား အခွဲမှ တင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ	အမျိုးသမီး အခွဲမှ တင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ
၁ လယ်စိုက် ဖွဲ့စည်းရာတွင် အခက်အခဲများ	၁ လယ်စိုက် ဖွဲ့စည်းရာတွင် အခက်အခဲများ
၂ အခက်အခဲများ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်း	၂ လယ်စိုက် ဖွဲ့စည်းရာတွင် အခက်အခဲများ
၃ အခက်အခဲများ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်း	၃ လယ်စိုက် ဖွဲ့စည်းရာတွင် အခက်အခဲများ
၄	၄
၅	၅

၁။ မျှော်မှန်းခြင်း - နောင်လာမည့် (၅) နှစ် အတွင်း ကျေးရွာခွဲ ဦးစားပေး မျှော်မှန်းလျာထားချက်များအား တင်ပြပါ။

အမျိုးသားအခွဲမှ တင်ပြသောမျှော်မှန်းချက်များ	အမျိုးသမီးအခွဲမှ တင်ပြသောမျှော်မှန်းချက်များ
၁ လယ်စိုက် ဖွဲ့စည်းရာတွင် အခက်အခဲများ	၁ ရပ်ရွာ ဖွဲ့စည်း တိုးတက် စေချင်ပါသည်။
၂ အခက်အခဲများ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်း	၂ ရပ်ရွာ ဖွဲ့စည်း တိုးတက် စေချင်ပါသည်။
၃ အခက်အခဲများ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်း	၃ လမ်းကောင်း ပြုစုရေးရာတွင် အခက်အခဲများ
၄	၄
၅	၅

၂။ လူထုဝတ်ကြီးပုံစံကိန်း လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျုံးဝင်သော ဦးစားပေး ဖွဲ့စည်းတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွဲ့စည်းတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	ခန့်မှန်းကုန်ကျ ငွေ	အကျိုးစီးပွားစွဲရှိသူ ခန့်မှန်းခြေ အရေအတွက်
၁	ကျေးရွာ အုပ်စု ဖွဲ့စည်းခြင်း	(ကျား + မ)	13000000	1130
၂	ကျေးရွာအုပ်စု ဖွဲ့စည်းခြင်း	(ကျား + မ)	43000000	1130
၃	ကျေးရွာအုပ်စု ဖွဲ့စည်းခြင်း	(ကျား + မ)	6000000	1130
၄	ကျေးရွာအုပ်စု ဖွဲ့စည်းခြင်း	(ကျား + မ)	80000000	1130
၅	ကျေးရွာအုပ်စု ဖွဲ့စည်းခြင်း	(ကျား + မ)	5000000	1130



၁၈။ လူတိုက်ရိပ်ခံ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အတိုးပေးသော ဦးစားပေး ဖွဲ့စည်းထားရာ လုပ်ငန်း အင်အားစွမ်းဆောင်ရည်

အဆင့်	အတိုးပေးသော ဦးစားပေး ဖွဲ့စည်းထားရာ လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ
၁	အိမ်ထောင်ရေး အဖွဲ့များ	(၆)	
၂	ပိုက်လိုင်း စီမံခန့်ခွဲရေး	(၈၅၀ + ၆)	
၃			
၄			
၅			

ခေါင်းဆောင် အဖွဲ့ဝင်များအားလုံး၏ လက်မှတ်များ အညွှန်းပြသည်

အမည် ဦးစောဝတ်ခိုင် လက်မှတ် [Signature] ရက်စွဲ ၁၄.၉.၂၀၁၇
ခေါင်းဆောင် စီမံ

ပုံစံ - ၀ - ၄ တောရွာချုပ်ရပ်စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင်စုပေါင်းခြင်းပုံစံ (Form PC 4)

လုပ်ငန်းစဉ်များ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင်စုပေါင်းခြင်းအရည်အသွေးချိတ်ဆက်တွင် တောရွာချုပ်စု CF/TTကို အကူအညီရယူ၍ တောရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းစဉ်များ လက်မှတ်ရေးထိုးထားရမည့်အား ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ခြင်းပူးတွဲရမည့် ကျွဲပုံစံအား ပြင်ဆင်ရာပြင်ဆင်ပြီးနောက် တောရွာချုပ်စုမှ ပြန်လည်ထုတ်ပေးရမည့်အား TPIIC သို့ ပေးပို့ရန်အတွက် ချောက်ဆက်ပို့ဆောင်ပေးရမည့်အား CF မှ တောရွာချုပ်စုစုစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင်စု အချက်အလက်များကို M15 သို့ ထည့်သွင်းရမည်။ (ယခုစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင် စာလုပ်ကိုင်စာတမ်း တောရွာများပေါင်းပါ။)

တောရွာချုပ်စုအမျိုးအမည်: ဦးဝေလေ
 ခန့်မှန်း 16. 2. 2017
 ပြင်ဆင်/တင်: ဇရာဝတီ မြို့နယ် သာခေါင်း
 ကော်မရှင်အဖွဲ့အဖွဲ့ဝင်များ(၁) ဇရာဝတီ (၂) ဇရာဝတီ (၃) ဇရာဝတီ (၄) ဇရာဝတီ
 တောရွာချုပ်စု ဇရာဝတီ

တောရွာအမည်	ဝေးကွာမှု/လမ်းကွေး	အပိုင်အစား	ခန့်မှန်း တိုက်ရိုက် အကျိုးစီးပွား	အဆိုပြုထပ်ပြု	ခန့်မှန်းကျန်ကျစိတ်			
					စီမံကိန်း ထည့်သွင်း	တောရွာ ထည့်သွင်း	အခြားထည့်သွင်း (ခေါ်ပြုပါ)	စုစုပေါင်း
ဝင်းကုတ်တိုက်	ကျွန်းကုတ်တောင် ၆၆၅၀၀-လမ်း	၇၅၀၀-၀.၃၃ x 1-3'	၈၅၀	□ တူး □ ဝ □ တူး+ ဝ	181,000,000	-	-	181,000,000
ဇရာဝတီ	ကျွန်းကုတ်တောင် ၀၆၅၀၀-လမ်း	၅၂၄၀၀-၀.၃၃ x 1-3'	၇၃၇	□ တူး □ ဝ □ တူး+ ဝ	112,600,000	-	-	112,600,000
လက်ခိုင်	မောင်ဂျင်လမ်း	၁၉၇၀ ၇၀ KW	1130	□ တူး □ ဝ □ တူး+ ဝ	140,461,400	-	-	140,461,400
ကွင်းဆိပ်	မောင်ဂျင်လမ်း	၁၉၇၀ ၇၀ KW	885	□ တူး □ ဝ □ တူး+ ဝ	96,400,000	-	-	96,400,000

တောရွာချုပ်စုစီမံကိန်း/လုပ်ငန်းစဉ်စီမံကိန်း ဦးစီးဌာန
 အမည် ဇရာဝတီ ရက်စွဲ ၂၀၁၇
ဇရာဝတီ
၇၅၀၀၀



ပုံစံ - စ - ၀၂ - အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူများ စာရင်း (Form PC 12)

လမ်းညွှန် စီမံကိန်း အစည်းအဝေးအားလုံးတွင် အသုံးပြုရန်၊ လူထုစည်းရုံးရေးမှူးက ကျွေးရွာသို့ ကွင်းဆင်းစဉ် ကျွေးရွာစီမံထောက်ပံ့ကော်မတီမှ ကောက်ယူထားသော အချက်အလက်များ ပုံစံ ၂ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယားပါ အစည်းအဝေးတက်ရောက် သူများစာရင်းကို ဖြည့်သွင်းရန်။

စည်းရုံးရေးမှူးအမည် ခ. ဝေ/မိုး

ရက်စွဲ၊ 14 7. 2016 စီမံကိန်းစက်ဝန်းအမှတ်ခြစ်ပါ (✓) စက်ဝန်း(၁) စက်ဝန်း(၂)
စက်ဝန်း(၃) စက်ဝန်း(၄)

ပြည်နယ်/ တိုင်းဒေသကြီး <u>ဧရာဝတီ</u>	မြို့နယ် <u>သာစတီ</u>	ကျေးရွာအုပ်စု <u>ကျွန်းပေါင်</u>	ကျေးရွာ <u>လက်ခွင်</u>
---	--------------------------	-------------------------------------	---------------------------

အစည်းအဝေးမိန့်တမ်း (ပ-၃) နှင့် ဖြည့်စွက်ပါ။

စဉ်	အမည်	ကျား (✓)	မ (✓)	အိမ်ထောင်စု ကိုယ်စားလှယ်(✓) ^(၁)	ရက်စွဲ	လက်မှတ်
၀၄၈	ဖို. ကောင်း စတုရန်း	✓		-	၀၅.၀၇	<i>[Signature]</i>
၀၄၉	ဖို. ကျော်စွန်း	✓		-	"	<i>[Signature]</i>
၀၅၀	မ. နောင်စွန်း	✓		-	"	<i>[Signature]</i>
၀၅၁	မ. နောင်စွန်း	✓		-	"	<i>[Signature]</i>
၀၅၂	မ. နောင်စွန်း	✓		-	"	<i>[Signature]</i>
၀၅၃	မ. နောင်စွန်း		✓	-	"	<i>[Signature]</i>
စုစုပေါင်း		5	1			

(၁) အိမ်ထောင်စုကိုယ်စားလှယ်၊ အမျိုးသား/အမျိုးသမီး အိမ်ထောင်စု တစ်ခုကို ကိုယ်စားပြုသူသည်သူမဆို အမှတ်ပြုပါ။

ကျား - 13 + 10 + 11 + 14 + 9 + 7 + 16 + 5 = 84
 မ - 8 + 8 + 10 + 7 + 13 + 14 + 5 + 1 = 66
150



ပုံစံ - ၈ - ၁၂ - အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူများ စာရင်း (Form PC 12)

လယ်ညွှန်း၊ စီမံကိန်း အစည်းအဝေးအားလုံးတွင် အသုံးပြုရန်၊ လူထုစည်းရုံးရေးမှူးက ကျေးရွာသို့ ကွင်းဆင်းစဉ် ကျေးရွာစီထောက်ကော်မတီမှ ကောက်ယူထားသော အချက်အလက်များ ပုံစံ ၂ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအဖွဲ့နည်းပညာပေါ် အစည်းအဝေးတက်ရောက် သူများစာရင်းကို ဖြည့်သွင်းရန်။

စည်းရုံးရေးမှူးအမည် ကျ ဝင်းမြင့်

ရက်စွဲ 14.2.2017

စီမံကိန်းစက်ဝန်းအမှတ်ဖြစ်ပါ (V) စက်ဝန်း(၁) စက်ဝန်း(၂) စက်ဝန်း(၃) စက်ဝန်း(၄)

ပြည်နယ်/ တိုင်းဒေသကြီး ဧရာဝတီ

မြို့နယ် သာပေါင်း

ကျေးရွာအုပ်စု ကွင်းပေါက်

ကျေးရွာ လက်ရပ်ကျေးရွာ

အစည်းအဝေးခေါင်းစဉ် (၁+၃) ကြိမ် ရက်စွဲ: ၂၀၁၇

စဉ်	အမည်	ကျား (V)	မ (V)	အိမ်ထောင်စု ကိုယ်စားလှယ်(V) ^(၁)	လူမျိုး	လက်မှတ်
၂၁	ဦးဦးဦး	✓		✓	ဗမာ	ရေ
၂၂	ဦးသက်စော	✓		✓	ဗမာ	စာ
၂၃	ဒေါ်ခွန်နွယ်		✓	✓	ဗမာ	စာ
၂၄	ဒေါ်သူစာစို		✓	✓	ဗမာ	စာ
၂၅	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၂၆	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၂၇	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၂၈	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၂၉	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၃၀	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၃၁	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၃၂	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၃၃	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၃၄	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၃၅	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၃၆	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၃၇	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၃၈	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၃၉	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၄၀	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၄၁	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၄၂	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၄၃	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၄၄	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၄၅	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၄၆	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၄၇	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၄၈	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၄၉	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၅၀	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၅၁	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၅၂	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၅၃	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၅၄	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၅၅	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၅၆	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၅၇	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၅၈	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၅၉	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၆၀	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၆၁	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၆၂	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၆၃	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၆၄	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၆၅	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၆၆	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၆၇	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၆၈	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၆၉	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၇၀	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၇၁	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၇၂	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၇၃	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၇၄	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၇၅	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၇၆	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၇၇	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၇၈	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၇၉	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၈၀	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၈၁	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၈၂	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၈၃	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၈၄	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၈၅	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၈၆	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၈၇	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၈၈	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၈၉	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၉၀	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၉၁	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၉၂	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၉၃	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၉၄	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၉၅	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၉၆	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၉၇	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၉၈	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၉၉	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
၁၀၀	ဒေါ်ခင်အေး		✓	✓	ဗမာ	စာ
စုစုပေါင်း		၇	၁၄			

(၁) အိမ်ထောင်စုစီစီဖြစ်ရန်မလိုပါ။ အမျိုးသား/အမျိုးသမီး အိမ်ထောင်စု တစ်စုကို ကိုယ်စားပြုသူသည်သူမတို့ အမှတ်ဖြစ်ပါ။



ပုံစံ - ၈ - ၁၂ - အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူများ စာရင်း (Form PC 12)

လယ်ဥျှား၊ စီမံကိန်း အစည်းအဝေးအားလုံးတွင် အသုံးပြုရန်၊ လူထုစည်းရုံးရေးမှူးက ကျေးရွာသို့ ကွင်းဆင်းစဉ် ကျေးရွာစီတော်တော်မတ်မှ ကောက်ယူထားသော အချက်အလက်များ ပုံစံ ၂ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ယူထားပါ အစည်းအဝေးတက်ရောက် သူများစာရင်းကို ဖြည့်သွင်းရန်။

စည်းရုံးရေးမှူးအမည် ကျော်ဖြူ

ရက်စွဲ: စီမံကိန်းစက်ဝန်းအမှတ်ဖြစ်ပါ (✓) စက်ဝန်း(၁) စက်ဝန်း(၂)
စက်ဝန်း(၃) စက်ဝန်း(၄)

ပြည်နယ်/ တိုင်းဒေသကြီး ဧရာဝတီ	မြို့နယ် သာပေါင်း	ကျေးရွာအုပ်စု ကျွန်းပေါက်	ကျေးရွာ လက်ခုပ် ကျေးရွာ
----------------------------------	----------------------	------------------------------	----------------------------

အစည်းအဝေးခေါင်းစဉ် (၂ + ၃) ကြိမ် ၈ ဝိ. ၈ ဝေ.

စဉ်	အမည်	ကျား (✓)	မ (✓)	အိမ်ထောင်စု ကိုယ်စားလှယ်(✓) ^(၁)	လူစွဲ	လက်မှတ်
၄၃	ဦးအောင်ကျော်	✓		•	၈၂၈	ကျော်
၄၄	ဒေါ်သန်းသန်းဝေ		✓	•	•	မ
၄၅	ဒေါ်သောဇီဖြူ		✓	•	•	•
၄၆	ဒေါ်စင်စောမာ		✓	•	•	•
၄၇	ဦးကျော်အောင်	✓		•	•	ကျော်
၄၈	ဒေါ်စောအေးမော်		✓	•	•	မော်
၄၉	ဒေါ်ကျွန်းကျွန်း		✓	•	•	ကျွန်း
၅၀	ဒေါ်ဖြူဖြူ		✓	•	•	•
၅၁	ဒေါ်ဖြူဖြူ		✓	•	•	•
၅၂	ဒေါ်အေးအေး		✓	•	•	•
၅၃	ဒေါ်အေးအေး		✓	•	•	•
၅၄	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	မ
၅၅	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၅၆	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၅၇	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၅၈	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၅၉	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၆၀	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၆၁	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၆၂	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၆၃	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၆၄	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၆၅	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၆၆	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၆၇	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၆၈	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၆၉	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၇၀	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၇၁	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၇၂	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၇၃	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၇၄	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၇၅	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၇၆	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၇၇	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၇၈	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၇၉	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၈၀	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၈၁	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၈၂	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၈၃	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၈၄	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၈၅	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၈၆	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၈၇	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၈၈	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၈၉	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၉၀	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၉၁	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၉၂	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၉၃	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၉၄	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၉၅	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၉၆	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၉၇	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၉၈	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၉၉	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
၁၀၀	ဒေါ်အေးအေး	✓		•	•	•
စုစုပေါင်း		၈	၁၃			

(၁) အိမ်ထောင်စုစီမံကိန်းအဖွဲ့ဝင်၊ အမျိုးသား/အမျိုးသမီး၊ အိမ်ထောင်စု တစ်ခုကို ကိုယ်စားပြုသူအဖြစ် သတ်မှတ်ခြင်း။



ပုံစံ - ၈ - ၁၂ - အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူများ စာရင်း (Form PC 12)

လမ်းညွှန်၊ စီမံကိန်း အစည်းအဝေးအားလုံးတွင် အသုံးပြုရန်၊ လူထုစည်းရုံးရေးမှူးက ကျေးဇူးသို့ ကွင်းဆင်းစဉ် ကျေးဇူးစီတောက်ကော်မတီမှ ကောက်ယူထားသော အချက်အလက်များ ပုံစံ ၂ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ယူပေးပါ အစည်းအဝေးတက်ရောက် သူများစာရင်းကို ဖြည့်သွင်းရန်။

စည်းရုံးရေးမှူးအမည် ၇၀၆၆၄

ရက်စွဲ 14. 2. 2017

စီမံကိန်းစက်ဝန်းအမှတ်ခြံပေါ (V) စက်ဝန်း(၁) စက်ဝန်း(၂)
စက်ဝန်း(၃) စက်ဝန်း(၄)

ပြည်နယ်/ တိုင်းဒေသကြီး ဧရာဝတီ	မြို့နယ် သာပေါင်း	ကျေးရွာအုပ်စု ကွင်းပေါက်	ကျေးရွာ လက်ခုပ်ကျေးရွာ
----------------------------------	----------------------	-----------------------------	---------------------------

အစည်းအဝေးခေါင်းစဉ် (ပ + ဒ) ကြိမ် ကနီး ကစေ:

စဉ်	အမည်	ကျား (V)	မ (V)	အိမ်ထောင်စု ကိုယ်စားလှယ်(V) ^(၁)	လူစီး	လက်မှတ်
၆၄	ဒေါ်အိန်အိန်	✓		✓	၈၂၈	ထွန်းအိန်အိန်
၆၅	ဒေါ်ခင်စု	✓		✓	၈	ခင်စု
၆၆	ဒေါ်မုမု		✓	✓	၁	မုမု
၆၇	ဒေါ်အိန်အိန်		✓	✓	၁	အိန်အိန်
၆၈	ဒေါ်လှစု	✓		-	၁	လှစု
၆၉	ဒေါ်အိန်အိန်	✓		-	၁	အိန်အိန်
၇၀	ဒေါ်အိန်အိန်		✓	-	၁	အိန်အိန်
၇၁	ဒေါ်အိန်အိန်		✓	✓	၁	အိန်အိန်
၇၂	ဒေါ်အိန်အိန်	✓		✓	၁	အိန်အိန်
၇၃	ဒေါ်အိန်အိန်	✓		✓	၁	အိန်အိန်
၇၄	ဒေါ်အိန်အိန်	✓		✓	၁	အိန်အိန်
၇၅	ဒေါ်အိန်အိန်	✓		✓	၁	အိန်အိန်
၇၆	ဒေါ်အိန်အိန်		✓	✓	၁	အိန်အိန်
၇၇	ဒေါ်အိန်အိန်	✓		✓	၁	အိန်အိန်
၇၈	ဒေါ်အိန်အိန်	✓		✓	၁	အိန်အိန်
၇၉	ဒေါ်အိန်အိန်	✓		✓	၁	အိန်အိန်
၈၀	ဒေါ်အိန်အိန်		✓	✓	၁	အိန်အိန်
၈၁	ဒေါ်အိန်အိန်		✓	✓	၁	အိန်အိန်
၈၂	ဒေါ်အိန်အိန်	✓		✓	၁	အိန်အိန်
၈၃	ဒေါ်အိန်အိန်	✓		✓	၁	အိန်အိန်
၈၄	ဒေါ်အိန်အိန်	✓		✓	၁	အိန်အိန်
	စုစုပေါင်း	14	၇			၁၄

(၁) အိမ်ထောင်စုစီစဉ်ရန်မလိုပဲ၊ အမျိုးသား/အမျိုးသမီး အိမ်ထောင်စု တစ်စုကို ကိုယ်စားပြုသူပုဂ္ဂိုလ် အမှတ်ခြံပေါ



ပုံစံ - ၈ - ၁၂ - အစည်းအဝေးထက်ရောက်သူများ စာရင်း (Form PC 12)

လက်ညှိုး၊ ဇိပ်ကိန်း အစည်းအဝေးအားလုံးတွင် အသုံးပြုရန်၊ လူထုစည်းရုံးရေးမှူးက ကျေညာသည့် ကွင်းဆင်းစဉ် ကျေညာပေးထားသော အချက်အလက်များ ပုံစံ ၂ ဇိပ်ကိန်းစက်ဝန်းအချိန်စာယာဇာ အစည်းအဝေးထက်ရောက် သူများစာရင်းကို ဖြည့်သွင်းရန်။

စည်းရုံးရေးမှူးအမည် ကိုဝင်းမြင့်

ရက်စွဲ: ဇိပ်ကိန်းစက်ဝန်းအမှတ်ဖြစ်ပါ (V) စက်ဝန်း(၁) ~~စက်ဝန်း(၂)~~
စက်ဝန်း(၃) စက်ဝန်း(၄)

ဖြည့်နယ်/ တိုင်းဒေသကြီး ဧရာဝတီ	မြို့နယ် သာပေါင်း	ကျေးရွာအုပ်စု ကျွန်းပေါက်	ကျေးရွာ လက်ခုပ်ကျေးရွာ
-----------------------------------	----------------------	------------------------------	---------------------------

စဉ်	အမည်	ကား (V)	စ (V)	အိမ်ထောင်စု တိုင်ကြားရက်(၂) ^(၁)	လူစွဲ	လက်မှတ်
၈၅	ဒေါ်ချယ်လီ		✓	✓	၉၅၈	
၈၆	ဒေါ်စိန်မြ		✓	✓	၂	
၈၇	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၈၈	ဒေါ်မြတ်ကျော်	✓		✓	၂	
၈၉	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၉၀	ဒေါ်ကျွန်း		✓	✓	၂	
၉၁	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၉၂	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၉၃	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၉၄	ဒေါ်ကျွန်း		✓	✓	၂	
၉၅	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၉၆	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၉၇	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၉၈	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၉၉	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၁၀၀	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၁၀၁	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၁၀၂	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၁၀၃	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၁၀၄	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
၁၀၅	ဒေါ်အေးအေး	✓		✓	၂	
စုစုပေါင်း		11	10			

(၁) အိမ်ထောင်စုစံနှုန်းကိုပါ အချိုးသား/အချိုးသမီး အိမ်ထောင်စု တစ်ခုကို ကိုယ်စားပြုသူသည်သူမတို့ အမှတ်ဖြစ်ပါ။

